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A május 3-i Küldöttgyűlés óta részt vettem a Biológiai Intézet Tanácsának május 11-i ülésén. 

Az ülésen szó volt személyi ügyekről, közös műszerbeszerzésről, a BSc és MSc felvételi 

jelentkezések adatairól stb. 

 

Az Biológiai Intézet Tanácsa nem támogatta a Felvételi szabályzat módosítására érkezett 

szenátusi előterjesztést, miszerint a felvételi helyéről és idejéről elegendő lenne a felvételi 

előtt 15 nappal elküldeni a kiértesítést a felvételizőknek. (Jelenleg legkésőbb 30 nappal a 

felvételi előtt fel kell adni a behívólevelet) 

 

Május 18-án Kari Tanács ülésen fogok részt venni. 

 

Budapest, 2011.05.17. 

Szakács Dávid 


